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Na koniec wakacji poszedłem na niedawno oddaną kładkę pieszą
przez Wisłę, o której było tak głośno i którą tak chwalił się
jej  „budowniczy”,  prezydent  Warszawy,  Rafał  Trzaskowski.
Poszedłem  z  ciekawości,  czy  jeszcze  stoi  i  czy  jest
bezpieczna. Zbudował ja przecież człowiek, który nie potrafił
zatrzymać  ścieków  wlewających  się  do  Wisły  z  oczyszczalni
Czajka. Tam oczywiście rozmawiałem z ludźmi.
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